
                                                                                  Krobia, dnia 7 września 2018 r. 
 

 

                                         P R O T O K Ó Ł    Nr   L/2018 
 

                                   z   L sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

w dniu  30 sierpnia 2018 r. w ZSOiZ w Krobi     

========================================================= 

                   godzina rozpoczęcia:    16.50 

                   godzina zakończenia:   19.30 

                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14 radnych,                           

1 nieobecna Renata Szulc.    
 

                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi 

     2.   Listwoń Michał               - Zastępca Burmistrza 

     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy  

                   4.   Magdalena Kurzawska     - radca prawny 

                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji.                    
 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Kubiak. 

                                                                                                                                                                     

Porządek obrad sesji :          

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z XLVII i XLVIII i XLIX sesji.  

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie Gminnej Rady Seniorów z działalności za rok 2017.  

9. Informacja na temat formowania jednostek Wojsk Obrony Terytorialnej                             

w Wielkopolsce  ze szczególnym uwzględnieniem regionu leszczyńskiego.  

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  

           a) nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Krobia,                                                                                                                                                                        

b) nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Krobia,    

           c) powołania doraźnej Komisji Statutowej,                                                                                                                                             

d) utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze gminy Krobia w wyborach 

do rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz 

wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych na dzień 21 

października 2018 r., 



           e) przyznania stypendiów Rady  Miejskiej dla uczniów, 

f) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o numerze 

ewidencyjnym 1133 położonej w Krobi, 

g) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru pomiędzy ulicą 

Ogrodową i Poniecką  w Krobi, 

h) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości niezabudowanej od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej,   

i) nieodpłatnego przejęcia od Krajowego Ośrodka Wspierania Rolnictwa nieruchomości 

położonej w Gogolewie, 

j) ustalenia stawek za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych, dla których zarządcą 

jest Gmina Krobia na cele niezwiązane z potrzebami zarzadzania  drogami lub 

potrzebami ruchu,  

k) wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego przedsiębiorców gazowniczych 

w Uchwale nr VI/34/2011 Rady Miejskiej w Krobi,  

           l)  przyjęcia Sprawozdania z realizacji w roku 2017 Gminnej Strategii  

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2020, 

           ł) uchylenia Uchwały Nr XXVI/225/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 28       listopada 

2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu na realizację 

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa i modernizacja dróg powiatowych na terenie powiatu 

gostyńskiego w modelu PPP”, 

                        m)  zmiany  Uchwały  Nr  XXXIX/351/2017  Rady Miejskiej   w  Krobi  z  dnia                        

20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej                      

Gminy Krobia  na lata 2018 - 2028, 

           n)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018. 
                                                   

       11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

     12.  Wolne głosy i wnioski. 

     13.  Zakończenie. 

 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych, sołtysów, pracowników Urzędu oraz pozostałych 

zaproszonych gości majora Przemysława Madzię z WKU w Lesznie i Franciszka 

Ratajczyka Przewodniczącego Gminnej rady Seniorów. Na podstawie listy obecności 

stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, 1 nieobecna Renata Szulc, wobec czego 
sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.  

      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad.                                                                                       
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.                                                                                                   

     Ad. 3 Przyjęcie protokołów  z XLVII i XLVIII i XLIX sesji.                                                                                   
Protokół  z XLVII sesji przyjęto większością głosów,  głosowało  14 radnych.                                                     

Protokół  z XLVIII sesji przyjęto większością głosów,  głosowało  14 radnych.                                                     
Protokół  z XLIX sesji przyjęto większością głosów,  głosowało  14 radnych.  

     Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.       



     Burmistrz : ze Starostwa Powiatowego w Gostyniu wpłynęła odpowiedź na interpelację 

radnego H. Busza dot. naprawy drogi Wymysłowo –Ludwinowo oraz WZDW w Poznaniu na 

interpelację złożone przez radnych P. Wajnert i K. Perdona dotyczące drogi nr 434.  

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych. 

J.Mikołajczak : 1. Sprawa dotyczy drogi powiatowej w Chwałkowie przy posesji nr 31 

zarwana droga przy studzience zagraża bezpieczeństwu.  Odcinek ten  zabezpieczyłem 

oznakowaniem trójkątem i zgłosiłem telefonicznie do Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

potrzebę wykonania naprawy tych uszkodzeń i do dziś nie mam żadnej odpowiedzi i działań.  

2. Znak informacyjny o ograniczeniu prędkości do 30 km/h w miejscowości Chwałkowo                   

stoi do dnia dzisiejszego pomimo zakończonych prac remontowych.                                                                  

3. Rodzice zgłaszali potrzebę zamontowania bariery na chodniku  na przeciw wyjścia                                

z przedszkola w Chwałkowie. Bariera taka w znacznym stopniu zapewniłaby bezpieczeństwo 

dzieci w tym rejonie. 

D. Szpruta : sprawa dotyczy chodnika  przy drodze nr 434 w Kuczynie, który jest 

zaniedbany, porośnięty chwastami oraz na pewnych odcinkach ma zapadniętą kostkę. Proszę                        

o skierowanie do zarządcy drogi o jego uporządkowanie.      

 P. Wajnert :  sprawa dotyczy przejścia dla pieszych na ul. Fr. Rejka, które wymaga 

malowania, co przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa.  

M. Duda : sprawa dotyczy przejazdu kolejowego na Rawicz. Rozmowy w tym temacie były 

już prowadzone i czy znane są plany modernizacyjne tego przejazdu, ponieważ zbliża się 

okres zimowy.   

Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach                        

podejmowanych w okresie międzysesyjnym.                                                                                                                 

22 czerwca – uczestniczyłem w zakończeniu roku szkolnego w Szkole Podstawowej w 

Krobi.                                                                                                                                                       

22 czerwca – uczestniczyłem w uroczystym pożegnaniu gimnazjalistów w Starej Krobi.                       

22 czerwca – radna Genowefa Skrobała uczestniczyła w zakończeniu roku szkolnego                        

w Szkole Podstawowej w Nieparcie.                                                                                             

30 czerwca – uczestniczyłem w obchodach jubileuszu 50-lecia OSP w Ziemlinie.                                   

1 lipca – uczestniczyłem w uroczystym otwarciu boisk sportowych w sołectwie Żychlewo.                            

1 lipca – uczestniczyłem w Dniu Seniora w Starej Krobi.                                                                                

1 lipca – uczestniczyłem w festynie z okazji Dnia Dziecka w Domachowie.                                      

3 lipca – uczestniczyłem w spotkaniu konsultacyjnym dot. Program                                          

dla sektora górnictwa węgla brunatnego w Polsce.                                                                                                                     

8 lipca – uczestniczyłem w XIII Wystawie Zwierząt Hodowlanych w Pudliszkach.                                  

12-15 lipiec – wraz z radnymi: Pauliną Wajnert, Katarzyną Łabędą, Dawidem Szprutą, 

Romanem Olejniczakiem, Mariuszem Dudą uczestniczyłem w studyjnej                                            



wizycie w partnerskiej gminie Revloup na Węgrzech.                                                                                                 

22 lipiec – wraz z radnymi uczestniczyłem w uroczystym jubileuszu 725-lecia Domachowo.                       

22 lipiec – wraz z radnymi uczestniczyłem w imprezie integracyjno-sportowej pn. „Potarzyca 

pod jednym dachem” w sołectwie Potarzyca. 

22-27 lipca – wraz z radnymi uczestniczyłem w roboczych spotkaniach wynikających z 

programu pobytu delegacji z szkoły podstawowej z partnerskiej gminy Revulop z Węgier. 

24 lipca – odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Krobi. 

28 lipca – wraz z radnymi uczestniczyłem w uroczystym podsumowaniu Wiwatowiska 2018, 

które w dniach 23-28 lipca odbyło się w Starej Krobi.  

7 sierpnia – uczestniczyłem w spotkaniu dot. podpisania umów i listów intencyjnych w 

sprawie utworzenia „Klastra Energii „Zielona energia dla południowo-zachodniej 

Wielkopolski”. 

10 sierpnia – uczestniczyłem w spotkaniu członków Partnerstwa na rzecz rozwoju społecznej 

gospodarki rynkowej. 

13 sierpnia – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do uchwał na 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

13 sierpnia – odbyła się nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Krobi. 

15 sierpnia – uczestniczyłem w zawodach konnych w ujeżdżaniu i powożeniu zaprzęgami w 

Rogowie. 

15 sierpnia – uczestniczyłem w powiatowych dożynkach na Świętej Górze. 

19 sierpnia – wraz z radnymi uczestniczyłem w gminnych dożynkach w Chwałkowie. 

29 sierpnia – odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych w celu wydania 

opinii do projektów uchwał na 50. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

29 sierpnia - odbyło się posiedzenie wspólnych Komisji Rady Miejskiej w Krobi w celu 

analizy projektów uchwał na 50. sesję Rady Miejskiej w Krobi oraz omówienia spraw 

bieżących. 

30 sierpnia – odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu w celu wydania opinii do projektów 

uchwał na 50. sesję Rady Miejskiej w Krobi.  

30 sierpnia – odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w celu wydania 

opinii do projektów uchwał na 50. sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
 

     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.                            
Sprawozdanie przedstawił Z-ca Burmistrza Krobi,  które stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

     Ad. 8 Sprawozdanie Gminnej Rady Seniorów z działalności za rok 2017.              

Przewodniczący Gminnej Rady Seniorów Pan Franciszek Ratajczyk przedstawił 

sprawozdanie stanowiące załącznik nr 2 do protokołu.                                                                            

Franciszek Ratajczyk : jesteśmy organizacją, która ze sobą łączy wszystkie organizacje 

senioralne funkcjonujące na terenie naszej gminy. Na bazie działania tych organizacji 

również tworzymy nasz program, który wspólnie realizujemy.  Aby taki program senioralny 

realizować potrzebne jest wsparcie państwa jako rady, co odczuwamy przy każdym 

realizowanym przedsięwzięciu.  Najważniejszą rzeczą, bo wszyscy staniemy się seniorami,  

oczekiwać będziemy od rządzących krajem i środowiskiem lokalnym, żeby osobom starszym 

żyło się coraz lepiej i dobrze.  Najważniejszą rzeczą jest zdrowie i stworzenie możliwości do 

aktywnej działalności, które jest przedłużeniem życie i dobrego samopoczucia. Aby to 

realizować potrzebne są ośrodki taki jak dom seniora, o którym uruchomieniu prowadzone są 



już rozmowy i działania. W takim ośrodku można by realizować swoje zainteresowania i 

potrzeby. Oceniając realizację naszych zadań przy bardzo dużym wsparciu ze strony Rady 

Miejskiej, iż wszystkie działania podejmowane przez Gminną Radę Seniorów propagowały 

ideę, której głównym przekazem jest podmiotowe traktowanie każdego człowieka, otoczenia 

go humanitarną opieką z poszanowaniem jego godności . Wartym podkreślania jest fakt, iż 

Rada Seniorów ściśle współpracuje z  organizacjami działającymi na rzecz seniorów w 

gminie Krobia konsultując i omawiając sprawy dotyczące seniorów. Funkcjonowanie 

Gminnej Rady Seniorów  nie byłoby możliwe bez wsparcia ze strony gminy. Dziękuję 

władzom samorządowym, burmistrzowi ,przewodniczącemu Rady Miejskiej, radnym 

,kierunkowi MGPS, kierownikowi Referatu Oświaty i spraw społecznych, innym 

pracownikom za wsparcie i pomoc przy wykonywaniu tak ważnej misji. Poprzez ankiety 
będziemy zbierać informacje o potrzebach osób starszych.                                                                                

     Ad. 9 Informacja na temat formowania jednostek Wojsk Obrony Terytorialnej                             

w Wielkopolsce  ze szczególnym uwzględnieniem regionu leszczyńskiego.                             

Informację przestawił major Przemysław Madzia Szef Wydziału Rekrutacji Wojskowej 

Komendy Uzupełnień  w Lesznie : celem jest przekazanie informacji dotyczącej tworzenia 

Wojsk Obrony Terytorialnej poprzez radnych i innych obecnych osób przekazać 

mieszkańcom te informacje lub źródła gdzie je można znaleźć.  Wojska Obrony Terytorialnej 

od 2016 roku są stworzone jako piąty rodzaj sił zbrojnych obok wojsk lądowych, sił 

Powietrznych, marynarki wojennej   i wojsk specjalnych. Od ściany wschodniej są one 

tworzone, a obecnie na terenach wielkopolski.  W planach do roku 2021 w Polsce ma 

powstać 17 brygad obrony terytorialnej. W roku obecny rozpoczęto formować                                  

12 Wielkopolską Brygadę Wojsk Obrony Terytorialnej, siedziba brygady mieści się                           

w Poznaniu. Jest ona największa ze względu na znaczy obszar województwa  i docelowo 

będzie liczyć 4 tys. żołnierzy. Planowane jest stworzenie 5 batalionów, tworzone są już dwa 

124 batalion w Śremie i 125 batalion piechoty lekkiej w Lesznie.  Jeden batalion liczy ok. 

700 żołnierzy oraz dowództwo to stworzy w całości 4 tys.   Chcemy poprzez takie spotkania 

informacyjne dotrzeć do mieszkańców gminy Krobia aby ci, którzy wyrażą taką chęć 

wstępowali do batalionu w Lesznie. Ochotnicy z terenu gminy Krobia już się zgłosili i już 

odbyła się pierwsza przysięga, a w najbliższym czasie prowadzone będą kolejne wcielenia do 

służby terytorialnej.  Takim żołnierzem może zostać każdy kto ukończył 18-ty rok życia, jest 

obywatelem Polski i nie był karany za przestępstwa umyślne. Konieczne jest także spełniać 

określone warunki zdrowotne i psychofizyczne do odbywania służby wojskowej. Żołnierzem 

szeregowym można być do 55 roku życia wg ustawy o powszechnym obowiązku obrony,                  

a podoficerem do 63 r.ż. Każda osoba, która spełnia te warunki może zostać żołnierzem 

TSW. Służba ta prowadzona jest rotacyjnie, odbywa służbę przez dwa dnie w miesiącu                      

w czasie weekendowym i szkolenie, w miesiącach letnich szkolenie poligonowe o czasie 14 

dni. Prowadzone są dwa rodzaje szkoleń, dla tych co nie byli jeszcze nigdy żołnierzami 

prowadzone jest szkolenie podstawowe kończące przysięgą wojskową. Proces ten trwa 16 dni 

ciągiem lub w systemie weekendowym 8 razy po dwa dni. Najbliższe wcielenie zaplanowano 

na październik 2018 wg systemu weekendowego, a w styczniu w systemie ciągłym.  Ktoś kto 

już był żołnierzem odbywa szkolenie tzw. wyrównawcze. Pracodawca ma obowiązek 

zwolnić taką osobę do pełnienia tej służby, starając się do wojska o zwrot poniesieniach 
kosztów.  



     Burmistrz : odnośnie sytuacji kryzysowych, kiedy wystąpi nawałnica to jako samorząd czy 

dzisiaj możemy zwrócić się o pomoc do Wojsk Obrony Terytorialnej o udzielnie wsparcia 

usuwania konsekwencji skutków klęsk żywiołowych?  

     P. Madzia : zadania WOT to obronność, współdziałanie i zabezpieczenia wojsk operacyjnych 

na danym terenie. Jednym z głównych celów tworzenia tych wojsk jest to, że mają działać                 

w sytuacjach kryzysowych.  Jednostki te dopiero się tworzą, a wg obecnych przepisów 

Gmina Krobia nie będzie się zwracać do WOT, tylko poprzez wojewodę do Ministra Obrony 

Narodowej i on zdecyduje, kto tej pomocy udzieli. Trwają jednak prace nad procesem 

przejęcia tych zadań przez WOT. Mają one już przypisane rejony odpowiedzialności                            
i batalion w Lesznie obejmuje powiat gostyński.  

      Burmistrz : mamy świadomości jak uruchamia się  jednostki wojskowe w związku                            

z sytuacjami kryzysowymi i zdaję sobie sprawę, że to poprzez decyzję wojewody. Jaka jest 

relacja WOT  z Narodowymi Siłami Rezerwowymi jako formacji, czy zostały one 
zlikwidowane, czy nadal funkcjonują?   

      P. Madzia: Narodowe Siły Rezerwowe nie były oddzielną formacją, jest to część żołnierzy 

przydzielona do konkretnych jednostek. Z biegiem czasu formacja ta zostaje wygaszona i 
żołnierze ci przechodzą do Wojsk Obrony Terytorialnej i przestaną te wojska funkcjonować.  

      H.Urbański : jak taki obywatel po przysiędze będzie żołnierzem to jaki on będzie 
otrzymywać żołd    

     P. Madzia: każdy żołnierz WOT otrzymuje określoną kwotę za jedne dzień ćwiczeń, tj. 91 zł 

dla szeregowego. W miarę uzyskanego stopnia jest to wyższa kwota do maks. ok. 180 zł. Za 

każdy pełny miesiąc pełnienia terytorialnej służby wojskowej otrzymuje dodatek za gotowość 

320 zł. Sumując to w przypadku szeregowego będzie to ok. 500 zł.   Jeśli ćwiczenia będą 

odbywać się 14 dni to otrzyma kwotę odpowiednio większą. Otrzyma również 
umundurowanie i zwrot kosztów podróży.  

      Burmistrz : jako ciekawostkę podam, że wice Burmistrz Krobi w latach 2006 – 2010                            

jest członkiem WOT.  

      Przewodniczący Rady : za pośrednictwem dostępnych komunikatorów będziemy promować 
formę naboru do przedstawionej propozycji WOT.   

      P. Madzia: w imieniu  Komendanta WKU w Lesznie dziękuje z umożliwienie 
zaprezentowania informacji o tworzonej jednostki WOT.   

     Ad. 10  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Krobia.                                                                                                                                                                         

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik  Referatu                                           

Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska.  

Uchwałę Nr  L/415/2018  Rady  Miejskiej   w  Krobi   z dnia 30 sierpnia 2018 r.                             

w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Krobia Panu Kondor Géza, 

Burmistrzowi Gminy Révfülöp przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.        

                                                                 



b) nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Krobia.                                                                                                                                                                         

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik  Referatu                                           

Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska.  

Uchwałę Nr  L/416/2018  Rady  Miejskiej   w  Krobi   z dnia 30 sierpnia 2018 r.                             

w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Krobia Panu György Fehér przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                                                        

 

c) powołania doraźnej Komisji Statutowej.                                                                                        
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawiła Kierownik  Referatu                                           
Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska. 

Uchwałę Nr L/417/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2018 r. w sprawie 
powołania doraźnej Komisji Statutowej przejęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                               

           d) utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze gminy Krobia w wyborach do 

rad gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz 

wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych na dzień                                   

21 października 2018 r. 
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawiła Kierownik Referatu                                           

Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska.    

Uchwałę Nr L/418/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2018 r. w sprawie 

utworzenia odrębnego obwodu głosowania na obszarze gminy Krobia w wyborach do rad 

gmin, rad powiatów, sejmików województw i rad dzielnic m.st. Warszawy oraz wyborów 

wójtów, burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych na dzień 21 października 2018 r; 
przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.                                                                                                                  

e) przyznania stypendiów Rady  Miejskiej dla uczniów. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawiła Kierownik Referatu                                           

Oświaty i Spraw Społecznych A. Linowska.                                                                                                                                                                             

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała:    komisja obradowała                  
w dniu 29.08.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.  

Uchwałę Nr L/419/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30  sierpnia 2018 r.                           

w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/384/2018 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 25 kwietnia 

2018r. w sprawie przyznania stypendiów Rady  Miejskiej dla uczniów; przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 14 radnych.       

f) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o numerze 

ewidencyjnym 1133 położonej w Krobi.  

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik                                                              

Referatu Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                      

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański komisja obradowała                    

w dniu 30.08.2018 r. i projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie.                         

Uchwałę Nr L/420/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2018 r. w sprawie 



zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o numerze 
ewidencyjnym 1133 położonej w Krobi; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

g) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru                                

pomiędzy ulicą Ogrodową i Poniecką  w Krobi.                                                                                                                             

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Kierownik                                                              

Referatu Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                              

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański komisja obradowała                    

w dniu 30.08.2018 r. i projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie.                                     

M. Duda : w związku z tym , że projekt uchwały dotyczy obszaru przy, którym zamieszkuję 

wstrzymam się przy głosowaniu za tą uchwałą.  RIO kwestionowała decyzje bezpośrednio   

zaangażowane w daną tematykę podejmowane przez radnych.                                                               

Uchwałę Nr L/421/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2018 r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru pomiędzy ulicą Ogrodową 

i Poniecką  w Krobi, przyjęto większością głosów 13 za, 1 wstrzymujący                                         
( M. Duda), głosowało 14 radnych. 

h) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości niezabudowanej od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej.   

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik                                                              

Referatu Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                      

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański komisja obradowała                    

w dniu 30.08.2018 r. i projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie.                         

Uchwałę Nr L/422/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2018 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

niezabudowanej od Polskich Kolei Państwowych Spółki Akcyjnej; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało 14 radnych.  

i) nieodpłatnego przejęcia od Krajowego Ośrodka Wspierania Rolnictwa nieruchomości 

położonej w Gogolewie.   

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik                                                              

Referatu Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                      

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański komisja obradowała                    

w dniu 30.08.2018 r. i projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie.                         

Uchwałę Nr L/423/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2018 r. w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia od Krajowego Ośrodka Wspierania Rolnictwa nieruchomości 

położonej w Gogolewie; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

j) ustalenia stawek za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych, dla których 

zarządcą jest Gmina Krobia na cele niezwiązane z potrzebami zarzadzania  drogami 

lub potrzebami ruchu. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik                                                              

Referatu Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                      

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy H. Urbański komisja obradowała                    
w dniu 30.08.2018 r. i projektu uchwały zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie. 

L. Włodarczyk:  czy samochody ciężarowe mogą zajmować pas drogi                                                  

w weekendy na ruchliwych drogach powiatowych ?                                                                                                            



M. Krzyżostaniak: nie mamy w tym projekcie uchwały opłat dotyczących postoju 

samochodów. Nie ma w kodeksie przepisu , że zabronione jest parkowanie.                                          

Radca prawny : zgadzam się z Panem M. Krzyżostaniakiem, tego uchwała ta nie dotyczy.                         

L. Bem : jeśli byłyby wyznaczone miejsca do parkowania                                                                     

dużych         pojazdów     to      problem      można  by     rozwiązać.                                                                                                

Przewodniczący Rady : nie rozstrzygniemy tego problemu przy rozważaniu tej uchwały.                              

Z-ca Burmistrza : intencją ustawodawcy jest uregulowanie opłat w konkretnym działaniach 

prowadzonych na drogach. To o czym Państwo dyskutujecie dotyczy innej regulacji prawnej. 

K. Perdon : wjeżdżając do Leszna jest informacja o                                                                

utrudnieniach       parkowania            przez      ciężarówki    na       terenie       Leszna.                      
Radca prawny : sprawdzę jak to funkcjonuje na terenie Leszna. 

L. Włodarczyk : nam to nie przeszkadza, lecz jest to utrudnianie ruchu na drodze powiatowej.                                                                                                                           

Uchwałę Nr L/424/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2018 r. w sprawie 

ustalenia stawek za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych, dla których zarządcą jest 

Gmina Krobia na cele niezwiązane z potrzebami zarzadzania  drogami lub potrzebami ruchu; 
przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  

k) wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego przedsiębiorców gazowniczych 

w Uchwale nr VI/34/2011 Rady Miejskiej w Krobi.  

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Kierownik                                                              

Referatu Planowania Przestrzennego M. Krzyżostaniak.                                                                      

Uchwałę Nr L/425/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia 2018 r. w sprawie 

wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego przedsiębiorców gazowniczych                           

w Uchwale nr VI/34/2011 Rady Miejskiej w Krobi; przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 
radnych.  

l) przyjęcia Sprawozdania z realizacji w roku 2017 Gminnej Strategii  Rozwiązywania 

Problemów Społecznych na lata 2014-2020. 

Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawiła Kierownik Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Krobi A. Krzyżostaniak. Referatu Oświaty i Spraw Społecznych A. 

Linowska.                                                                                                                                                                             

Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych G. Skrobała:    komisja obradowała                  

w dniu 29.08.2018 r. i projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie.                                 

Uchwałę Nr L/426/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30  sierpnia 2018 r.                           

w sprawie przyjęcia Sprawozdania z realizacji w roku 2017 Gminnej Strategii  

Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2014-2020; przyjęto jednomyślnie, 
głosowało 14 radnych. 

ł)  uchylenia Uchwały Nr XXVI/225/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                      

28  listopada 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu 

na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa i modernizacja dróg powiatowych 

na terenie powiatu gostyńskiego w modelu PPP”.                                                                                                       

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.                                                                                                                  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała                                                            

w dniu 30.08.2018 r. i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała  pozytywnie 
jednogłośnie. 



Uchwałę Nr L/427/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia                                        

2018 r. w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXVI/225/2016 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                  

28       listopada 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu 

na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa i modernizacja dróg powiatowych na 
terenie powiatu gostyńskiego w modelu PPP”; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych.     

m) zmiany  Uchwały  Nr  XXXIX/351/2017  Rady Miejskiej   w  Krobi                                                         

z  dnia  20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy                             

Finansowej Gminy Krobia  na lata 2018 – 2028.                                                                                                            

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą zał. nr 3 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.                                                                                                                  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała                                                            

w dniu 30.08.2018 r. i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała  pozytywnie 
jednogłośnie. 

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych.                                     

Uchwałę Nr L/428/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia                                        

2018 r. w sprawie zmiany  Uchwały  Nr  XXXIX/351/2017  Rady Miejskiej   w  Krobi                                 

z  dnia 20 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej                      
Gminy Krobia  na lata 2018 – 2028 ; przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych.                                                                    

n)  zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018.                                                                                                                                     

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą zał. nr 4 do protokołu 

przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.                                                                                                                  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem: komisja obradowała                                                            

w dniu 30.08.2018 r. i projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała  pozytywnie 
jednogłośnie. 

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych.                                     

Uchwałę Nr L/429/2018 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia                                        

2018 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2018;                                     

przyjęto jednomyślnie, głosowało14 radnych.                                                                                                                            

Ad. 11 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.                                                                       

Burmistrz :  interpelacja radnego J. Mikołajczak dotyczącą uszkodzeń drogi powiatowej w 

Chwałkowie przekazana zostanie do Starostwa Powiatowego w Gostyniu. Kwestia barierki 

przy oddziale przedszkolnym w Chwałkowie to temat ten był już przez nas omawiany                             

i przekazana zostanie ta sprawa do Starostwa Powiatowego.                                                              

Odpowiadają na interpelację radnego D. Szpruty, to sprawa chodnika w Kuczynie 

skierowana zostanie do zarządcy drogi wojewódzkiej nr 434.  Jednak sprawa utrzymania 

chodnika należy do właściciela nieruchomości przyległej.                                                               

Odpowiadając na interpelację radnej P. Wajnert dotyczącą przejścia dla pieszych na ul.Fr. 

Rejka to sprawdzimy jaki jest jego stan i ewentualnie pasy zostaną poprawione.                                        

Odpowiadając radnemu M. Dudzie na interpelację odnośnie przejazdu kolejowego to ostatnia 

rozmowa z przedstawicielami PKP dotyczyła opracowania kosztorysu. Część kosztorysu  

dotyczy ścieżki w kierunku Kuczyny z propozycją PKP sfinansowania tego zadnia przez 

Gminę Krobia i w jednym okresie wykonawstwa przeprowadzona zostanie także naprawa 

tego przejazdu.   



Ad.12 Wolne głosy i wnioski.  Nie zgłoszono. 

Ad. 13 Zakończenie obrad  sesji.                                                                                                   

Przewodniczący Rady Miejskiej :  dziękuję  wszystkim  osobom,  które sesję  przygotowały, 

dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam L sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

   Protokół sporządziła :  

   Aurelia Sikorska  


